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Referat 
FNF Rogaland styremøte 
 

Dato: Tirsdag 30. november kl. 18:30 (Middag starter kl. 19:30) 

Sted: Fjordbris hotell Østhusvik 

Til stede: Ivar, Øyvind, Ingvild, Ragnhild, Ole Geir, Anne Katrine,  

Karl Andreas, Sven Oscar, Erik, Endre 
 
 
Saksliste 
 
67/21 Dagsorden 

- Godkjenning av referat og innkalling 
- OK 

 
68/21 Flytting av styremøte 18. januar 

- Forslag: Koordinator forslår å flytte planlagt styremøte fra 18. januar til 11. januar slik 
at det er over 2 uker mellom styremøte og årsmøte.  

- OK – Møte på Mostun for å se på renoveringen av Naturvernforbundet sine lokaler. 
 
69/21 Årsmøte og storsamling O-Sak 

- Invitasjon til storsamling sendes ut i løpet av begynnelsen av desember.  
- Alle foredragsholdere har takket ja.  
- Seminar og befaring blir på lørdag. Se foreløpig program. 

 
70/21 Fornyet kraftforsyning til Titania gruver – Frist 22.12 

- To nye 132kv ledninger, bygging av to trafostasjoner, oppgradering av en trafostasjon 
og bygging av en koblingsstasjon. 

- Omfattende tiltak, men i et område med allerede sterk menneskelig påvirkning. 
- Oppfølging: Saken følges ikke opp av koordinator.  

 
71/21 Uttak av grunnvann til Årdal Postsmoltanlegg – Frist 17.12 

- Uttaket av grunnvann ser ikke ut til å være en særlig negativ påvirkning på miljøet. 
- Oppfølging: Saken følges ikke opp av koordinator. 

 
72/21 Anmodning om uttale - Søknad om tillatelse etter forurensningsloven til utslipp fra 
tømming/spyling/desinfeksjon av ny hovedvannledning vest i driftsfase – IVAR IKS – Frist – 
17.12 

- Høringsfrist på 4 uker for frivillige organisasjoner, 8 uker for kommune, 
fylkeskommune og statlige etater.  

- NJFF har signalisert at de ønsker å gi innspill 
- Mulig negativ påvirkning i sårbare områder. Utslipp i blant annet Figgjoelva. 
- Oppfølging: Koordinator ber Statsforvalter om likebehandling av høringsfrist for 

frivillige organisasjoner. NJFF og Koordinator har dialog om det skal utarbeides en 
felles uttalelse.  

  

https://www.nve.no/konsesjon/konsesjonssaker/konsesjonssak?id=7611&type=A-1
https://www.nve.no/konsesjon/konsesjonssaker/konsesjonssak?id=8728&type=V-2
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73/21 O-Saker 
- 420kv Fagrafjell – Bærheim – Levert uttalelse 
- Demonstrasjonsanlegg Karmøy – Vi fikk medhold i våre innspill av NVE 

o Og nyhetssak av utbygger… 
- Karl Andreas deltok på åpen dag med strømmnettutvalget 
- Koordinator og Øyvind deltok på regional samling på Herdla 
- Koordinator, Øyvind og NJFF deltok på dialogmøte om havbruksplan for Stavanger 

kommune 
o Naturvernforbundet ønsker at FNF Rogaland krever nullutslippsanlegg for 

havbruksnæringen.  
 

- Koordinator, Ragnhild, Anne Katrine, Erik og Rune Folkvord møtte ordfører i Suldal 
Gerd Helen Bø og kommunedirektør Karin Dokken Austvik til møte om industriplaner 

- Det er gitt utsatt frist for høringsinnspill til revisjon av Ulla-Førre til 31.12 for FNF 
Rogaland og sine medlemsorganisasjoner 

- Koordinator deltar på møte regionalplanavdelingen i fylkeskommunen 7.12 kl12:00 
o Ta kontakt hvis du er interessert i å delta 

 
74/21 Eventuelt 

- Refsvatnet – Watercamp 
- Oppfølging: Saken ble ikke tatt opp grunnet tidsmangel. Saken blir tatt ved neste styremøte. 

 
 
 
Vedlegg:  
FNF Rogaland, SVG, Haugalandet 

- Styremøte:  
18. januar, 22. februar, 29. mars, 26. april, 24. mai, 21. juni, 23. august, 27. september, 
25. oktober, 29. november 

- Faglig råd i Stavanger: 30. november. Kl15:00 
Kurt Idland som tar over etter Torgeir Esig Sørensen stiller 

 
Koordinators andre møter, befaringer og fravær: 

- Koordinator deltar på Forskning i friluft 1.-2. desember 
 

 
Kommende seminarer/konferanser/arrangement - listen m. koblinger legges ut på FNF-
nett.no/Rogaland og/eller https://fnf-nett.no/laer-mer/ : 
 

 

https://fnf-nett.no/rogaland/wp-content/uploads/sites/19/2021/11/Uttalelse-FNF-Rogaland-420kv-Fagrafjell-Baerheim.pdf
https://fnf-nett.no/laer-mer/

